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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a mládeže Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka dňa 15.02. 2018 

 

Miesto konania: Zasadačka na 8. poschodí, Miestneho úradu Bratislava-Petržalka 

Čas zasadnutia komisie: 16:00 do 18:00 

Prítomní: Miroslava Makovníková Mosná, L. Ovečková, Oľga Adamčiaková, Milan 
Vetrák, Alexandra Petrisková, Daniela Palúchová, Jarmila Gonzales Lemus, 
Marek Kovačič, Ivan Lučanič 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia (vedúci 
FO) 

3. Návrh úpravy rozpočtu (vedúci FO) 
4. Návrh VZN k zriadeniu MŠ Turnianska ul. Č. 10, 851 07 Bratislava od 1. januára 

2019 (OŠaŠ)  

5. Novela VZN o miestnom poplatku za rozvoj (vedúc FO) 

6. Vyhodnotenie prioritných cieľov mestskej časti 2015 – 2018 za II. polrok 2017 

7. Návrh na vyhlásenie grantovej výzvy v oblasti životného prostredia (M. Radosa, 

zástupca starostu) 

8. Návrh na prenájom časti pozemku a časti NP v objekte bývalej ZŠ Vlastenecké 

nám. 1, Bratislava, v k. ú. Petržalka pre Spojenú školu internátnu (vedúca NsM) 

9. Návrh na zmenu doby nájmu NP v objekte DK Zrkadlový Háj pre G.MAL, s. r. o. 

(vedúca NsM) 

10. Návrh na odvolanie riaditeľa KZP. 

11. Rôzne 

 
 
K bodu 1: Rokovanie Komisie kultúry a mládeže otvorila predsedníčka komisie, 
privítala členov komisie a dala hlasovať o schválení programu rokovania tak ako bol 
členom zaslaný, s tým, že pred bod Rôzne sa ako nový bod číslo 10, pridá Návrh na 
odvolanie riaditeľa KZP. O jednotlivých bodoch sa bude rokovať tak ako budú 
prichádzať prezentujúci, nakoľko naraz prebiehajú rokovania troch komisií. 
  

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, 
M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 7  Za: 7  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 4: Návrh VZN k zriadeniu MŠ Turnianska ul. Č. 10, 851 07 Bratislava od 1. 
januára 2019 
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Rozprava: Materiál uviedol J. Monsberger z oddelenia školstva a športu Miestneho 
úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka.  

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, 
M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 7  Za: 7  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 2: Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie 
na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia  

Rozprava: Tento materiál uviedol J. Lukáček, vedúci finančného oddelenia Miestneho 
úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

 
Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, 
M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 7  Za: 7  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 3: Návrh úpravy rozpočtu 
 
Rozprava: Tento materiál uviedol J. Lukáček, vedúci finančného oddelenia Miestneho 
úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

 
Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, 
M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 8  Za: 8  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu 5: Novela VZN o miestnom poplatku za rozvoj 
 
Rozprava: Tento materiál uviedol J. Lukáček, vedúci finančného oddelenia Miestneho 
úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Počas diskusie vystúpila L. Ovečková 
uviedla, že nevidí dôvod prečo má mestská časť riešiť splátky. Vraj ak chce nejaký 
developer stavať, buď na to má finančné prostriedky alebo nie. V tom prípade, nech 
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nestavia nič. I. Lučanič sa do diskusie pripojil s tým, že súhlasí s L. Ovečkovou. Taktiež 
v splátkach nevidí prínos a obáva sa, že by mestská časť týmto prístupom išla do rizika. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

 
Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. 
Petrisková, M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 9   

Za: 0   

Proti: 4 (I. Lučanič, J. Gonzales Lemus, M. Makovníková Mosná, L. Ovečková) 

Zdržalo sa: 5 (O. Adamčiaková, M. Vetrák, D. Palúchová, M. Kovačič, A. Petrisková) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

.  

K bodu 7: Návrh na vyhlásenie grantovej výzvy v oblasti životného prostredia 
 
Rozprava: materiál uviedol M. Radosa, zástupca starostu mestskej časti Bratislava-

Petržalka. M. Radosa prisľúbil, že materiál bude doplnený o paušálny súhlas vlastníka 

pozemkov s ich úpravami a linkom zo stránky hlavného mesta, kde sú zverejnené 

informácie o získaní súhlasu, ak je pozemok vo vlastníctve mesta. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

 
Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. 
Petrisková, M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

 Prítomných: 9  Za: 8  Proti: 0  Zdržalo sa: 1 (L. Ovečková) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8: Návrh na prenájom časti pozemku a časti NP v objekte bývalej ZŠ 
Vlastenecké nám. 1, Bratislava, v k. ú. Petržalka pre Spojenú školu internátnu. 

Rozprava: materiál uviedla A. Broszová, vedúca oddelenia nakladania s majetkom 
Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. 
Petrisková, M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 9  Za: 9  Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 9: Návrh na zmenu doby nájmu NP v objekte DK Zrkadlový Háj pre G.MAL, 
s. r. o. 

Rozprava: materiál uviedla A. Broszová, vedúca oddelenia nakladania s majetkom 
Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Pri tomto bode sa rozvinula 
diskusia. I. Lučanič nadobudol so zmluvy dojem, že sa z tohto priestoru ide robiť 
pizzeria, podotkol, že by si to malo zachovať formu kaviarne. L. Ovečková sa k tejto 
poznámke pripojila a podotkla, že má obavy aj z pachu, ktorý by sa z týchto priestorov 
mohol šíriť. Položila rečnícku otázku, či je vo verejnom záujme mať v DKZH pizzeriu. I. 
Lučanič navrhuje s týmto materiálom nejaký čas ešte počkať a nepredkladať ho na 
zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Navrhuje počkať ako sa situácia v KZP vyrieši 
vzhľadom na materiál „Návrh na odvolanie riaditeľa KZP“. M. Kovačič však podotkol, že 
kaviareň v DKZH treba zachovať, bola by škoda o ňu prísť. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál tak ako bol predložený. 

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. 
Petrisková, M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 9  

Za: 1 (A. Petrisková)  

Proti: 2 (M. Makovníková Mosná, L. Ovečková) 

Zdržali sa: 6 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

K bodu 6: Vyhodnotenie prioritných cieľov mestskej časti 2015 – 2018 za II. polrok 

2017 

 

Rozprava: K tomuto bodu sa nerozvinula žiadna diskusia. 

 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže berie na vedomie  Vyhodnotenie 

prioritných cieľov mestskej časti 2015 – 2018 za II. polrok 2017 

 

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. 
Petrisková, M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 9 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3 (M. Makovníková Mosná, L. Ovečková, M. Vetrák) 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 10: Návrh na odvolanie riaditeľa KZP. 

Po krátkej diskusii k tomuto bodu sa členovia KKaM zhodli na tom, že je potrebné aby 
sa materiál „Návrh na odvolanie riaditeľa KZP“ predložil na zasadnutie Miestneho 
zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka.  

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže žiada starostu mestskej časti Bratislava-
Petržalka aby na nejbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka, t. j. 27.2.2018 predložil Návrh na odvolanie riaditeľa Kultúrnych 
zariadení Petržalka. 

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, L. Ovečková, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. 
Petrisková, M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 9 Za: 8  Proti: 0 Zdržalo sa: 1 (A. Petrisková) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu Rôzne: 

Uznesenie: Členovia komisie kultúry a mládeže žiadajú aby sa do programu na 
najbližšie rokovanie KKaM, t. j. 14.3.2018, zaradil bod „Rekonštrukcia DK Lúky.“ 
Prizývajú M. Radosu, zástupcu starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka a Z. 
Rattajovú, externú koordinátorku projektu aby prišli na toto rokovanie komisie kultúry 
a mládeže odprezentovať kompletné vyúčtovanie k rekonštrukčným prácam v DK Lúky 
(zmluvy, vrátane zmluvy so súčasným externým koordinátorom projektu – p. 
Rattajovou, rozsahu prác, ktoré mali byť  urobené, ktoré už boli a ktoré ešte len budú, 
celkové náklady vynaložene na tento projekt, ...) 
 
Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. Petrisková, 
M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 8  Za: 8   Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže žiada na najbližšie zasadnutie komisie, t. j. 

14.03.2018, zaradiť bod „Karta Petržalčanov“. K tomuto bodu pripraví materiál a bližšie 

informácie A. Petrisková. 

Hlasovanie: (M. Makovníková-Mosná, O. Adamčiaková, D. Palúchová, A. Petrisková, 
M. Vetrák, M. Kovačič, I. Lučanič, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 8  Za: 8   Proti: 0  Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 
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Na záver rokovania sa predsedníčka Komisie kultúry a mládeže poďakovala za účasť. 
Ďalšie rokovanie komisie kultúry a mládeže bude 14. marca 2018. 
 
 
 
 
        za správnosť zápisu 
       Miroslava Makovníková Mosná v. r. 
        predsedníčka komisie 
 
 
 
V Bratislave 15. 02. 2018 
zapísala: Alena Greksa, tajomníčka komisie  


